
Zápis

Ze zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru ze dne 4.. 10 .2023, Brno- 
Líšeň, Jírova 2 od 17.00 hod.

Přítomni: Eva Svobodová, Josef Šiška, Naďa Jurčová, Ivona Horáčková, Christian Kopec, 
Janka Wasserbauerová (on-line), Tomáš Dojivá, Lukáš Bružeňák

Nepřítomna :Andrea Ondrůjová

Hosté: Jan Skotal - 1. místostarosta, David Staněk,

Účastní se 8 členů, komise je usnášeníschopná.

1. Zahájení -  schůzi zahájila předsedkyně komise. Uvítala hosty -  referenta životního 
prostředí pana Staňka a členy komise.

2. Schválení programu zasedání.

- Dodržování vyhlášky 20/2020 o zákazu požívíní alkoholických nápojů na veřejných 
prostranstvích

- Vyhláška SMB 16/2022 -  přehledv míst, na kterých je zakázáno požívat alkohol na 
veřejnosti

- Dokončení oprav chodníků po výkopech Metrostavu- aktuální stav

- Projekt adopce zelené v Líšni -  aktuální stav 

-Výjezdní zasedání komise do SAKO Brno

- Diskuse, různé, závěr

Hlasování:

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

Program byl schválen.

3. Dodržování vyhlášky 20/2020 o zákazu požívání alkoholických nápojů na veřejných
prostranstvích

V článku č 2 jsou obecná pravidla a vzdálenosti od budov ško l, kostelů a obchodů, 

které jsou ve vzdálenosti 20 -50m.. Porušení vyhlášky řeší Městská policie nebo 

PČR a hodnotí je jako přestupky, které řeší přestupková komise ÚMČ. V současné 

době nejsou žádné přestupky v této věci na ÚMČ Brno Líšeň nahlášeny.

Usnesení: Komise bere na vědomí informaci o dodržování vyhlášky 20/2020

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0



4. Vyhláška SMB 16/2022

Vyhláška obsahuje přehled míst v jednotlivých městských částech. V Líšni se jedná o 

tyto lokality do 20m: ulice Kotlanova, Jírova, Konrádová, ná. Karla IV, park Trnkova, 

psí výběhy , hřbitov, kostel sv.Jiljí, poliklinika Horníkova.

Lokality do 50m: prodejny ENAPO, Albert, Lidi, Billa.

MP šetřila přestupek u Alberta na Novolíšeňské, bylo vyřešeno domluvou.

Usnesení: komise bere na vědomí informaci o vyhlášce SMB 16/2022

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

5. Dokončení opravy chodníků po výkopech Metrostavu v roce 2022

Dle informací pana Kůse z ÚMČ měly být chodníky po výkopech opraveny do konce 

srpna 2023. Chodníky u podchodu Podbělová směrem k poliklinice Horníkova byly 

opraveny až v prvním zářijovém týdnu. Nějkde chybí poslední vrstva., např. u 

zastávky Jírova.

Usnesení: komise bere na vědomí informaci o dokončení oprav chodníků po výkopech

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

6. Projekt adopce zeleně v Líšni

Pan l.místostarosta Skotal informoval o návrhu projektu Ing.arch. Venduly Markevičové, 

který doporučuje pronajímat veřejné pozemky, které jsou jednoznačně a logicky definované 

a vstřícné k údržbě. Návrh se zabývá i typem rostlin a případného vhodného oplocení.

Usnesení: komise bere na vědomí informaci o návrhu projektu pronájmu záhonů v Líšni



Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

7. Výjezdní zasedání komise do SAKO Brno

Předsedkyně komise seznámila členy s možností uspořádat listopadové zasedání 

komise v prostorách firmy SAKO Brno včetně exkurze.

Usnesení: komise souhlasí s uspořádáním výjezdního zasedání dne 1.11.2023..

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

8. Diskuse,

Pan l.místostarosta informoval o projektu výsadby třešňové aleje v prostoru Zlámanky 

a Divočina. Pan Šiška kvitoval s povděkem pokácení suchého kaštanu vedle 

prodejny Charlie, který byl nebezpečný a hrozil pádem.

Předsedkyně upozornila ne neudržovaný záhon v areálu polikliniky Horníkova.

9. Závěr

Předsedkyně poděkovala všem zúčastněným za aktivní účast. Další zasedání komise 

se uskuteční podle plánu dne 1.11.2023 v 17.00hod. v SAKO Brno, Jedovnická

Ing. Eva Svobodová

Předsedkyně komise

svobeva@atlas.cz,.tel. 605 228 262


